
Jane Eyre

Jane Eyre_下载链接1_

著者:Charlotte Brontë

出版者:Penguin Classics

出版时间:2008-11-6

装帧:Hardcover

isbn:9780141040387

Charlotte Bronteuml;'s first published novel, Jane Eyre was immediately recognised as
a work of genius when it appeared in 1847. Orphaned into the household of her Aunt
Reed at Gateshead, subject to the cruel regime at Lowood charity school, Jane Eyre
nonetheless emerges unbroken in spirit and integrity. How she takes up the post of
governess at Thornfield Hall, meets and loves Mr Rochester and discovers the
impediment to their lawful marriage are elements in a story that transcends
melodrama to portray a woman's passionate search for a wider and richer life than
that traditionally accorded to her sex in Victorian society.
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评论

经过老师指点，原来Jane在很长一段时间里只吃到了一点Miss
Temple给的蛋糕啊，怪不得要little和obscure了==
夏洛特不简单啊，能在维多利亚时期把sexual
tension写得这么鲜活，怪不得有评论说她在现代社会搞不好就去写erotica了

-----------------------------
One of my all time favorite! A timeless classic.

-----------------------------
只是设计。纸太硬，颜色太白，订得太紧，翻得手疼，没有亲近感，布面烫漆达不到图
片效果，红色发灰，灰色发白，枫叶图案缺边少角，线条粗细不一，居然，还掉色，假
感十足……这糙活儿快赶上我社精装书的水平了。最可气的是亚马逊已经降到99软妹币
一本。肥柴式生气。日。



-----------------------------
初中时读了很多遍的名著，现在终于把英文版读完了，当时书中的很多细节都历历在目
，原版过下来学了不少SAT的单词，感觉还是有点收获的～PS.
超爱企鹅经典精装版的装帧呐～

-----------------------------
Thornfield Hall被烧毁以及Mr. Rochester的重伤残疾算是平衡了他和Jane之间的不对等

-----------------------------
这本算是接触过的第一本外国名著吧。还记得当年才小学三四年级，字还没识多少呢，
就抱着它天天看，哭的唏哩哗啦的。

-----------------------------
if God had gifted me with some beauty and much wealth, I should have made it as
hard for you to leave me, as it is now for me to leave you. I am not talking you now
through the medium of custom, conventionalities, nor even of mortal flesh

-----------------------------
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